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Abstract (en)
[origin: WO8804295A1] The new furanic polyalcohols are characterized in that they are the reaction product: a) of a stock selected amongst the
group comprised of a polyalcohol, a monoamine or a polyamine, said polyol or said amine containing optionally at least one furanic cycle; and
mixtures thereof; and b) of a chain extension agent containing optionally at least one furanic cycle comprised of an organic epoxide, with the
condition that said organic epoxide is a furanic oxirane when said stock contains no furanic cycle; with the exclusion of 2,5bis-(hydroxymethyl)furane
only as a stock, when the chain extension agent contains no furanic cycle. These furanic polyalcohols are used for the preparation of polyurethane
foams having improved properties.

Abstract (fr)
Nouveaux polyalcools furanniques; ces polyalcools furanniques sont caractérisés en ce qu'ils sont le produit de réaction: a) d'une souche choisie
parmi le groupe consistant d'un polyalcool, d'une monoamine ou d'une polyamine, ledit polyol ou ladite amine contenant éventuellement au moins
un cycle furannique; et leurs mélanges; et b) d'un agent extenseur de chaine, contenant éventuellement au moins un cycle furannique, constitué
par un époxyde organique, a la condition que cet époxyde organique soit un oxiranne furannique lorsque ladite souche ne contient pas de cycle
furannique; a I'exclusion du 2,5bis-(hydroxyméthyl)furanne comme seule souche, lorsque I'agent extenseur de chaine ne contient pas de cycle
furannique. Ces polyalcools furanniques sont utilisés pour la préparation de mousses de polyuréthannes ayant des propriétés améliorées.
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